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Питање постављено кантоналним заводима за здравствено осигурање и Фонду 

здравственог осигурања Републике Српске – „Колико је до сада наплаћено средстава за 

лијечење по основу повреда насталих у саобраћајним удесима од осигуравајућих 

друштава? Молио бих да нам се достави извјештај за посљедњих пет година у писаној 

форми.  
 


